

Editor's note: This letter to the editor refers to the article by EAASDC President Claudia Kloid in the June 2024 Bulletin on p. 6ff.

Anm. d. Red.: Dieser Leserbrief bezieht sich auf den Beitrag der EAASDC Präsidentin Claudia Kloid im Juni-Bulletin 2024 auf S. 6ff.

H. Brenner
SDC Emmendingen.

EAASDC VIPs

Comment on Claudia's contribution

As a long-time dancer and board member, I found the article very interesting and informative.

First of all, a big thank you to the EAASDC for their work. We clubs benefit from it.

We handle the issue of "free entry to special dances" in such a way that our MC provides us with a current list of VIPs for registration and makes us aware during the preliminary discussion of the special dance that EAASDC VIPs have free entry.

I was not even aware of Claudia's explanation that this is a "thank you" from the clubs for the work they have done. However, I will convey this to our members in due course.

The problem that quite a few dancers probably don't know who or what the EAASDC actually is addressed as follows: At the end of the club evening with class, I always give the students a few sentences of information about our club and the scene in general. Shortly before graduation, I also tell them something about EAASDC and ECTA.

EAASDC VIPs

Anmerkung zum Beitrag von Claudia

Als langjähriger Tänzer und Board Member fand ich den Beitrag sehr interessant und aufschlussreich.

Erst einmal der EAASDC ein herzliches Dankeschön für ihr Wirken. Wir Clubs profitieren davon.

Das Thema „freier Eintritt auf Specials“ wird bei uns so gehandhabt, dass unser MC uns für die Registration eine aktuelle Liste mit den VIPs zur Verfügung stellt und uns schon während der Vorbesprechung des Specials darauf hinweist, darauf zu achten, dass EAASDC VIPs freien Eintritt haben.

Die Erläuterung von Claudia, dass es sich dabei um ein „Dankeschön“ der Clubs für die geleistete Arbeit handelt, war mir selbst gar nicht bewusst. Dies werde ich aber zu gegebener Zeit unseren Mitgliedern so vermitteln.

Dem Problem, dass wohl etliche Tänzer nicht wissen, wer oder was die EAASDC überhaupt ist, begegnen wir in folgender Weise: Am Ende des Clubabends mit Class gebe ich den Students in wenigen Sätzen immer Infos über unseren Club und die Szene allgemein. Kurz vor der

In my opinion, it is also up to the board members to remind the club members of the existence and work of the EAASDC.

Attending a jamboree/convention is certainly helpful in this respect.

I would now like to conclude and wish us all lots of fun practicing our hobby

H. Brenner
SDC Emmendingen

Translated by Editor with the help of DeepL and WORD

Graduation erzähle ich auch etwas über EAASDC und ECTA.

Meiner Ansicht nach liegt es auch an den Board Members die Existenz und die Arbeit der EAASDC den Clubmitgliedern ins Gedächtnis zurückzurufen.

Der Besuch einer Jamboree/Convention ist dabei sicher hilfreich.

Damit möchte ich nun schließen und uns allen noch viel Spaß beim Ausüben unseres Hobbys wünschen

H. Brenner
SDC Emmendingen